
Protokół nr 39/2017 

posiedzenia połączonych Komisji  

Budżetu i Finansów oraz Sfery Społecznej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 31 maja 2017 r. 

  

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1700, zakończyło o godz. 1900 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Komisja odbyła się w Gimnazjum nr 1 w Luboniu. 

Przewodniczące komisji  sprawdziły prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowały 

następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie połączonych Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Sfery Społecznej; 

2. Przegląd gospodarki finansowej Gimnazjum nr 1 w Luboniu za rok 2016. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 1 

          Zebranych na komisji powitała przewodnicząca  radna Katarzyna Ekwińska, która 

powitała członków komisji oraz dyrektora placówki panią Anitę Plumińską – Mieloch, 

księgowa placówki była nieobecna. 

Ad. 2 

Zestawienie z wykonania budżetu Gimnazjum nr 1 w Luboniu przedstawiła pani dyrektor 
placówki.  
Sprawozdanie z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 2. 
Pytania radnych: 
- Pytanie radnego Andrzeja Okupniaka: 
Ile średnio jest sprzedawanych obiadów na terenie placówki? 
Odpowiedź dyrektora gimnazjum: 
Około 45 obiadów (więcej z SP 3 niż z gimnazjum) 



- Radny Okupniak: jakie są ceny obiadów? 
Odpowiedź dyrektora gimnazjum: 
6,50 zł – dziecko, 8,50 dorosły. 
- Radny Okupniak: jaki jest koszt wynajmu kuchni na terenie gimnazjum (najemcą jest 
LOSiR) oraz jaka jest powierzchnia wynajmowanych pomieszczeń? 
Dyrektor gimnazjum: 
Kwota wynajmu to 1500 zł miesięcznie, ale w wakacje tylko 500 zł. Został podpisany aneks 
do umowy najmu ( na wniosek prezesa Trawki), obniżający tę kwotę, w którym jest to 
obniżka umotywowana tym, iż szkoły oraz połowa przedszkoli nie pracują w tym okresie, 
stołówka w G1 nie jest czynna. 
Powierzchnia wynajmowana przez LOSiR w budynku gimnazjum to ok. 120 m2 na Praterze 
oraz 30 m2 piwnicy. 
- Radny Okupniak: jaka jest data przelewu za wynajem na konto gimnazjum, bo kwoty 
wpływają nieregularnie? 
Dyrektor gimnazjum: wpłaty na konto szkoły wpływają często nieterminowo. 
 
Wniosek połączonych komisji: 
Należy naliczać spółce LOSiR odsetki od nieterminowych wpłat. 
 
- Radny Okupniak: Rozliczenia mediów oraz wywóz śmieci – z kim rozlicza się LOSiR? 
Dyrektor gimnazjum: 
Spółka rozlicza się z ze Szkołą Podstawową nr 3. Maja własne pojemniki na śmieci. 
- Radny Okupniak: czy jest założony osobny licznik prądu i wody dla kuchni LOSiRu? 
Dyrektor gimnazjum: nie wiem, płatnikiem jest SP 3. 
 
Wniosek połączonych komisji: 
Należy uporządkować sposób rozliczeń opłat mediów zużywanych przez najemcę (LOSiR). 
 
- Radny Łukasz Budzyński:  
Proszę o skierowanie pytania do dyrektora SP 3, czy obciąża LOSiR za zużycie energii oraz 
wody? 
- Radny Okupniak: 
Czy punkt przedszkolny „Trójeczka” należy do gimnazjum? 
Dyrektor gimnazjum: nie, należy do SP3. 
 
Wniosek komisji: 
Należy zwrócić uwagę, aby przy sporządzaniu nowej umowy najmu  kuchni i stołówki 
sprecyzować sposób rozliczenia mediów. 
 
- Radna Dorota Franek: 
Jak jest przygotowana szkoła do reformy, czy obsługa i nauczyciele będą mieli pracę? 
Dyrektor gimnazjum: 
Szkoła SP 3 będzie liczyła 73 nauczycieli, jedna osoba nie będzie miała etatu, polonista 
przechodzi do SP 4. W czasie wakacji będą przeprowadzone remonty obu części budynku. 



Radna Teresa Zygmanowska: kto przygotowywał arkusz na nowy rok szkolny dla 
połączonych placówek? 
Dyrektor gimnazjum: 
V-ce dyrektor gimnazjum w programie Sigma, a SP 3 w wersji papierowej. 
Radna Karolina Wilczyńska-Kąkol: jakie klasy będą na terenie gimnazjum, kto będzie układał 
plan dla całej szkoły, czy nauczyciele stracą pracę za dwa lata ( gdy wyjdą oddziały 
gimnazjalne)? 
Dyrektor gimnazjum: 
Nie wiadomo jeszcze kto będzie układał plan, pani dyrektor Leciej jest na zwolnieniu 
lekarskim i całe przygotowanie do reformy spadło na mnie i mojego zastępcę. Za dwa lata 
około 30 nauczycieli straci pracę ze względu na spadek liczby oddziałów w placówce. 
Myślimy o stworzeniu liceum na terenie gimnazjum. 
 
Radny Łukasz Budzyński: jakie są koszty dostosowania pomieszczeń do nowej reformy? 
Dyrektor gimnazjum: 
Około 120.000,00 zł 
 
Wniosek radnego Łukasza Budzyńskiego: 
Utworzenie komitetu organizacyjnego założenia liceum w Luboniu. 
 
 
Ad. 3 

Komisja Sfery Społecznej powinna zająć się kosztami reformy w lubońskich szkołach. 
Wniosek, żeby Rada Miasta współfinansowała Międzygminny Konkurs organizowany przez 
gimnazjum. 
 
 
Komisja Sfery Społecznej: 
W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 
Za – 4 radnych 
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
Wniosek został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 
 
 
 
 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu G1. 



       Sekretarz                                 Przewodniczący 

Karolina Wilczyńska - Kąkol                          Dorota Franek  

Katarzyna Ekwińska 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


